

SDHXCS Enrichment Classes (才艺课)

Subject (科目):	Chess		
Course Name (课程名称):	Beginner & Novice Chess (初级国际象棋) 公众号链接		
Teacher Name (教师姓名)	Amodeo, Mario	Phone	(619) 508-2312
		email	mario@chessinstructor.net
Teacher's Background (教师简介):	<p>Coach Mario has been coaching students at San Diego Chess Club for competitions for more than 25 years, earned 2nd place in 2010. He has coached over 4500 private classes and group classes over 10 libraries and schools since 1990. With his former students including Yale graduates, Harvard and other top colleges, Coach Mario started coaching SDHXCS students since 2012 offering Beginner, Intermediate, and Advance levels. For more information about Coach Mario, please visit his website: www.chessinstructor.net</p> <p>Mario Amodeo 是一位在圣地亚哥拥有很长时间的一流国际象棋教练。每周在圣地亚哥国际象棋俱乐部参加比赛超过 25 年，曾在 2010 圣地亚哥国际象棋俱乐部锦标赛中获得第二名。自 1990 年代以来，在数十个图书馆和学校地点为团体和“一对一”（4 至 84 岁）教授了超过 4500 个国际象棋课程。自 2012 年起为圣地亚哥华夏中文学校教授国际象棋初级、中级和高级班，为耶鲁、哈佛等各大名校提供了不少成绩优异的大学生。</p>		
Course introduction (课程简述):	<p>Beginner and Novice Chess Class is for children who are new to chess, or who know how the pieces move but do not have any tactical, opening, or checkmate skills. Class time divided between lesson time followed by practice time with each other. Several tournaments will be held.</p> <p>初学者和新手国际象棋课程适用于对国际象棋一无所知，或知道棋子如何移动但没有任何战术，开放或将军技能的儿童。上课时间除了教授理论知识，大多是练习以及举行比赛。</p>		
Course Objectives (课程目标):	<p>Learn the rules of chess and develop skills in checkmating, tactics, opening, and the ending. Improving attitudes and skills such as self-esteem, responsibility, perseverance, and being observant are encouraged.</p> <p>学习国际象棋的规则，培养在检查、战术、开放和结局方面的技能以及鼓励改善自尊、善于观察、坚持不懈和责任感等态度。</p>		

Pre-requisite/Student Ages (先决要求/学生年龄要求):	Ages 6 and up. No Knowledge required. 6 岁以上, 无需经验。			
Student Evaluation / Presentation (评分方法 (演出、比赛、展示等)):	Chess tournaments, end of course gifts, and trophies for most improved/most accomplished. 期末擂台赛, 评选奖杯得主。			
Class Size (最多招生人数限制):	18 Students (Sundays at 11:30am-12:20pm)			
Course Fee (报名费 / 学费):	Registration & material fee	\$350 per year	Special course fee	